



SOHBAH OLEH HADRAT SHEIKH MUHAMMAD MEHMET ADIL AL- HAQQANI

ALLAH'S GREATNESS KEBESARAN ALLAH

*Assalamu Alaykum wa Rahmatullah wa Barakatuh,
Auzu Billahi Minashaytanir Rajeem. Bismillahir Rahmanir Raheem,
Wassalatu Wassalamu ala Rasulina Muhammadin Sayyidul Awwalin wal Akhirin,
Madad Ya Rasulallah, Madad Ya As'habi RasuLillah, Madad Ya Mashayikhina,
Sheykh Abdullah Daghestani, Sheykh Nazim al-Haqqani. Dastur.
Tariqatunas sobba, wal khayru fil jamiyya.*

Manusia fikirkan kemegahan diri sendiri. Allah ﷻ telah memuliakkan kita. Junjungan kita Rasulullah ﷺ bersabda bahwasanya Allah ﷻ memuliakan orang mukmin lebih daripada Kaaba. Tetapi orang yang tidak beriman tidak ada nilai nya. Kita tidak ada apa apa berbanding dengan Allah ﷻ, tetapi Allah memberi nilai kemuliaan itu kepada hamba mukmin nya.

Apa makna 'Allahu Akbar, Allahu Akbar'? Allah yang Maha Besar. Sebanyak mana kita memuliakan Allah ﷻ, ia tidak akan mencukupi. Kita harus tahu bahawa semua perkara datang dari Allah ﷻ dan dia bersama kita dalam semua perkara. Tetapi manusia lupakan Allah. Kadang kala kita ingat tetapi yang lebih penting kita mesti berzikir nama Allah dalam diri kita. Kita harus melafaz zikir setiap langkah dan setiap pernafasan kita

Allah ﷻ telah kurniakan kita berbagai nikmat. Dia memberi kita penghormatan seraya berkata "Hamba ku yang mukmin lebih mulia daripada Kaaba." Ia satu keistemewahan dan kemuliaan.

Seluruh manusia, seluruh dunia ini malah seluruh alam semesta ini dan seluruh sistem solar ini adalah sekadar debu di genggam Allah ﷻ. Kita jangan lah bermegah megah dan menghukumkan orang seraya berkata "Sebenar ia begini dan begitu". Bataskan diri anda daripada sifat angkuh itu. Kembalilah kepada Allah ﷻ. Dan berimanlah kepada nya. Nilai seorang yang beriman adalah tinggi di sisi Allah ﷻ. Telah menjadi tanggung jawab kita untuk ketahui dan mengingati nilai ini. Manusia hanya berfikir adakah kita bermanfaat kepada mereka. Hakikat nya yang lebih bermanfaat ialah mempunyai keimanan dan percaya kepada Allah ﷻ.



SOHBAH OLEH
HADRAT SHEIKH MUHAMMAD MEHMET ADIL AL- HAQQANI

Kita tidak berdaya berfikir tentang zat Allah ﷻ. Kebesaran Allah dipamerkan kepada kita dengan apa yang di laksanakan oleh Dia dan ciptaan nya. Minda kita tidak boleh memahami Dia ﷻ. Dia telah mencipta sistem yang indah untuk seluruh alam semesta ini dan ciptaan ciptaan nya. Orang orang yang bukan Islam juga merasa kagum dengan kebesaran Allah ﷻ. Mereka kaji dan kaji dan akhirnya mereka tidak dapat jawapan dan rasa amat tidak berdaya untuk memahami nya. Allah ﷻ begitu besar dan komplek untuk di fahami.

Kita jangan malu untuk mempamerkan kebesaran Allah kepada orang. Ada orang Islam merasa malu untuk menyebut dan mempamerkan kebesaran Allah ﷻ. Orang yang malu membuat demikian adalah orang yang tidak percaya kepada Allah ﷻ. Biarlah mereka malu dan takut untuk membuat demikian. Alhamdulillah syukurillah nikmat ini diberi kepada kita. Kita harus bersyukur.

Wa Minallah at-Tawfeeq.

Al-Fatiha.

Hadrat Shaykh Muhammad Mehmet Adil

6 January 2016 / 26 Rabiul Awwal 1437, Akbaba Dargah, Sabah Namaz